
Bestyrelsesmøde - Tirsdag den 6. maj  

17:00-19:00 i Lyngbakken 

Deltagere: Birka, Christian, Christina, Belinda, Rasmus, Gry og Nicolai  

Emne Note 

Dagsorden 1. Nyt fra huset ved Gry & Nicolai  
2. Forberedelse af årsmødet 
3. Regnskab & budget 
4. Drøftelse af oplæg vedrørende sygepolitik 
5. Opfølgning på sidste mødes actions 
6. Eventuelt 

 
Godkendelse af 
dagsorden 

 

Nyt fra huset ved 
Gry & Nicolai 
 

Personaledag 1 af 2 blev afholdt d. 1/5, med fokus på at opkvalificere læringsrummene 
indenfor. 
 
Personale 
Erik (pæd.medhj.) er blevet fastansat. 
Mette (pæd.) er fastansat fra d. 19/5. Mette bliver tilknyttet Stjernestuen.  
Anton (pæd. Praktikant) slutter sin praktik slut maj. Anton kommer tilbage og arbejder 1-2 dage 
om ugen, frem til afslutningen af pæd.studiet til januar 2026.  
 
Projekt ny bålhytte. Støtteforeningens overskud går denne gang til ny bålhytte. Nicolai er ved at 
indhente de sidste tilbud på projektet.  
 
Forslag ift. Personalegode: (Vedtaget) 
Den halve fridag på grundlovsdag bliver betalt/givet til personalet, så de har den halve fridag til 
gode.  
 
Sukkerpolitik 
Skal vi have en sukkerpolitik eller ej? Dette tages op til afstemning ved årsmødet.  

Forberedelse af 
årsmødet 

Dagsorden: 

• Velkomst og konstituering af årsmødet v/Rasmus (Referent: Belinda)  
• Året der er gået i Lyngbakken v/Gry  
• Valg af madordning og drøftelse af sukkerpolitik v/Rasmus  
• Valg til bestyrelsen v/Rasmus  
• Præsentation af ny sygepolitik v/Gry & Christian  
• Støtteforeningen Candy v/?  
• Mød din stue 

 
Regnskab og 
budget 

Økomoniopfølgningen er gennemgået og godkendt.  

Drøftelse af 
oplæg 
vedrørende 
sygepolitik 

Ny sygepolitik blev drøftet og vedtaget d. 6/5-2025.  
 
Deles med forældregruppen på årsmødet d. 20/5.  

Så på sidste 
mødes actions 
 

Verisure:  
Der er forhandlet rabat på abonnement hos Verisure.  
Vedligehold på legepladsen 
Opfølgning på prioriteringsrækkefølgen ift vedligehold af legepladsen.  
LDD-samarbejdet fortsætter. Samarbejdet og hvad vi får for pengene, vurderes der fortsat at 
være behov for. 

Eventuelt  Repræsentantskabet til LDD, deltager vi, og med hvem? 

 


